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Spørgsmål nr. S 468 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Boligministeren 

Dato: 13. december 2019 

Stillet af: Anni Matthiesen (V)  

Vil ministeren tage initiativ til at udvide den ordning, der blev indført for 

arrangører af markeder, byfester og festivaler m.v., så også virksomheder 

kan vælge at få foretaget teknisk byggesagsbehandling hos kommunen?  

(Spm. nr. S 468). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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